
Bachelor dagbok, Kristina Kvitne 

Kjernekraft på Svalbard 
 

Veke 2 

Onsdag 10. Januar hadde me oppstartsmøte internt i gruppa. Me fekk sendt mail til ekstern og intern 

veileder der me avtalte oppstartsmøte. Det blei laget eit felles dokument på word. Me avtalte når me 

skulle møtes neste gang. 

Torsdag 11. Januar mailet me med ekstern sensor Øyvind Aas-Hansen, der me avtalte oppstartsmøte 

neste veka. Eg fekk laga agenda for møtet, då det var noko Øyvind ville ha. Fekk og laga ein mini 

agenda for møtet med intern veiledar, Nils Ottar Antonsen.  

Me diskuterte og moglegheita for å ha ein spøreundersøkelse i bacheloren, og undersøkte kva krav og 

kunnskapar som trengs for dette.  

Fredag 12. Januar hadde me oppstartsmøte med Nils Ottar Antonsen. Me fekk diskutert ein del 

spørsmål og tankar me har hatt om oppgåva, og fekk dette avklart. Me fekk deligert arbeidet meir 

konkret og startar arbeidet. 

Veke 3  

Oppstartsmøte ekstern veiledar, Øyvind Aas-Hansen. Steffen Sele og Nils Ottar var med. 

Videre jobbing med oppgåva. 

Veke 4 

Leverte me problemstilling og fremdriftsplan. 

Me tok kontakt med Mons Ole Sellevold, som har vore til god hjelp gjennom heile oppgåva. 

Videre jobbing med oppgåva. 

Veke 5 

Videre jobbing med oppgåva 

Veke 6 

Videre jobbing med oppgåva. 

Veke 7 

Møte med intern veiledar, Nils Ottar.  

Jobbing med spørreundersøkelse. 

Videre jobbing med oppgåva 

Veke 8 

Tysdag 20. Februar blei spørreundersøkinga vår delt på facebook gruppa “ROS og info 

Longyearbyen”. Responsen var over forventa nivå. Eg fekk mange gode vinklingar og 

tilbakemeldingar både i kommentarfeltet og på privatmelding. Deriblandt blei eg tilsendt eit filma 



intervju på litt over ein time, filma av Dan Celius, der Janne Wallenius snakker utdjupande om 

kjernekraft på Svalbard. Han går veldig teknisk nøye gjennom det, noko som ikkje er så relevant for 

oss men han kjem med fleire gode argument. Janne Wallenius er professor ved KTH i Svergie.  

Veke 9  

Me jobba vidare med oppgåva. 

Veke 10 

Møte med Nils Ottar, jobba og gjekk gjennom energi- og økonomiberekningar. 

Me jobba vidare med oppgåva. 

Veke 11 

Me hadde møte med Nils Ottar der me jobba med økonomiberekningar. 

Tok kontakt med Gjensidige, etter anbefaling frå Nils Ottar.  

Me jobba vidare med oppgåva. 

Veke 12 

Me hadde møte med Nils Ottar på kontoret, der me jobba med økonomiberekningar. 

Me jobba vidare med oppgåva. 

Veke 13 

Påske, litt jobb med oppgåva.  

Veke 14 

Møte med Nils Ottar. 

Møte ekstern veiledar Øyvind Aas Hansen, der me jobba med økonomi berekningar. 

Fekk kontakt med Håvard Kristiansen, som hjelpte oss med økonomiberekningar. 

Me jobba vidare med oppgåva. 

Veke 15 

Mail frem og tilbake med Håvard. 

Me jobba vidare med oppgåva.  

Veke 16 

Videre jobbing. 

Veke 17 

Fyrste utkast var klart og sendt til Gunn Kvitne (mamma), Nilso og Øyvind. 

Møte med Nils Ottar. 

Veke 18 

Fekk tilbake rettinger og finpussa arbeidet. 



Oppdatert utkast vert sendt til veildere og Håvard Kristiansen, kommentarar vart gjennomgått 

fortløpande. 

Møte med Nils Ottar.  

Veke 19  

Fin puss, rettskriving og blei heilt ferdig med oppgåva. 

Veke 20 

Me leverte 16 mai. Hurra! 
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